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Тема. В статье рассматривается научно-популярная журналистика в России на примере 
научно-популярного журнала «Кот Шрёдингера». В настоящее время формируются 
благоприятные условия для развития нового витка отношений между наукой и обществом. 
Общественность и молодежь проявляют интерес к науке, растёт потребность в научной 
популяризации и новых научно-популярных изданиях. В статье отражаются характерные 
особенности журнала, способствующие популяризации науки. 
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Topic. The article discusses popular science journalism in Russia using a popular science journal 
called «Schr ̈odinger’s Cat» as the example. Favourable conditions are now being created for the 
development of a new round of relations between science and society. In recent years, the state and 
the public have shown interest in science, therefore, there is a growing need for scientific 
popularization and new popular science publications. The article reflects the characteristic features of 
«Schr ̈odinger’s Cat» which contribute to the popularization of science. 
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